
Afdelingsbestyrelsesmøde den 27.6.23 
 
 

Deltagere: Tine Hansen, Christel Kjærås, Mikkel Stærmose, Susanne Westerskov 

 
 

Dagsorden Referat Ansvarlig 
Besigtigelse af mødelokale 
 

 

Besigtiget Bestyrelsen 

Drøftelse af materialet fra 
Lejerbo 
 

 

Materialet fra Lejerbo blev 
gennemgået, og detaljeret 
drøftet i forhold til fremtidig 
administrationsaftale. 
Uafklarede spørgsmål tages 
videre til kommende møde 
mellem 
organisationsbestyrelsen og 
Lejerbo den 17.8.23. 

Bestyrelsen 

Gennemgang af Christels 
spørgsmål og svar til 
materialet samt Tines input 
fra mødet med Lejerbo. 

 

I forbindelse med møde 
mellem 
organisationsbestyrelse og 
Lejerbo, havde Christel fremsat 
en række spørgsmål. Vi 
gennemgik Lejersbo svar, og 
har noteret hvad vi mangler 
svar på, samt hvilke 
opmærksomhedspunkter vi 
skal have fokus på i nærmeste 
fremtid. 

Bestyrelsen 

Eventuelt: 
 

 

Tine orienterede om 
beboerhenvendelser i 
forbindelse med 
vedligeholdelsesopgaver m.v. 

 

 
 
Næste møde: 15.8.23. 

 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Susanne Westerskov 

 


